

Title (en)

MUSCULATION APPARATUS, PARTICULARLY FOR RE-EDUCATIONAL PURPOSES.

Title (de)

VORRICHTUNG ZUM MUSKELTRAINING, INSBESONDERE EINSETZBAR FÜR HEILGYMNASTISCHE BEHANDLUNGEN.

Title (fr)

APPAREIL DE MUSCULATION, NOTAMMENT A USAGE DE REEDUCATION.

Publication

EP 0256072 A1 19880224 (FR)

Application

EP 87901060 A 19870206

Priority

FR 8601812 A 19860211

Abstract (en)

[origin: WO8704633A1] Musculation apparatus, particularly for re-educational purposes, comprising a fixed support for at least one extensible elastic member (14) connected to the extremity of a pulley element (18) of predetermined and adjustable length. The invention is characterized in that said element (18) is guided by a first space-orientable pulley (19) of which the anchor point is invariable with respect to the fixed support (2-8), and by a second pulley (22) of which the position may be changed on said support or on any other support so that the variation of the position of the second pulley with respect to the first pulley makes it possible to adjust the direction of the effort exerted by the user or providing a resistance to another equipment element placed indifferently with respect to the board.

Abstract (fr)

Appareil de musculation, notamment à usage de rééducation, comportant un support fixe pour au moins un organe élastique extensible (14), réuni à l'extrémité d'un élément de traction (18) de longueur déterminée et réglable. L'invention se caractérise en ce que ledit élément (18) est guidé par une première poulie (19) orientable dans l'espace, dont le point d'ancrage est invariable vis-à-vis du support fixe (2-8), puis par une seconde poulie (22) dont la position est modifiable sur ledit support ou sur tout autre support, de telle sorte que la variation de la position de la seconde poulie par rapport à la première permette un réglage de la direction de l'effort exercé par l'utilisateur ou la fourniture d'une résistance à un autre matériel placé indifféremment par rapport à la planche.

IPC 1-7

A63B 21/04

IPC 8 full level

A63B 21/04 (2006.01); **A63B 21/00** (2006.01); **A63B 21/055** (2006.01)

CPC (source: EP)

A63B 21/04 (2013.01); **A63B 21/154** (2013.01); **A63B 21/1654** (2013.01); **A63B 21/1663** (2013.01); **A63B 21/169** (2015.10);
A63B 21/4011 (2015.10); **A63B 21/00065** (2013.01); **A63B 21/00069** (2013.01); **A63B 21/0428** (2013.01); **A63B 21/0557** (2013.01);
A63B 21/1645 (2013.01); **A63B 71/0622** (2013.01); **A63B 2208/0228** (2013.01); **A63B 2208/0252** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8704633A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8704633 A1 19870813; EP 0256072 A1 19880224; EP 0256072 B1 19920513; FR 2594036 A1 19870814; FR 2594036 B1 19900126

DOCDB simple family (application)

FR 8700033 W 19870206; EP 87901060 A 19870206; FR 8601812 A 19860211